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Unutmak mümkün mü?

ABONE OL      

Bakan Kaya: Şehitlerimiz dünya durdukça, döndükçe bu milletin yüreğindeki en
müstesna, en seçkin yerde yaşamaya devam edecekler. Bir Ömer Halisdemir’i unutmak
mümkün olabilir mi?
Aile ve Sosyal Politikalar Bakanı Fatma Betül Sayan Kaya, Ankara Valisi Ercan Topaca ve Ankara
Büyükşehir Belediye Başkanı Doç. Dr. Mustafa Tuna, Korkut Ata Kongre ve Kültür Merkezi'nde
düzenlenen Devlet Övünç Madalyası ve Beratı Tevcih Töreni'ne katıldı. Burada bir konuşma yapan
Bakan Kaya, bu toprakların şehitlerin, gazilerin üstün fedakarlık ve cesaretleriyle vatan kılındığını
söyledi. Bu vatanın kahraman evlatlarının, Malazgirt, Çanakkale, Dumlupınar ve 15 Temmuz'da tarihe
isimlerini altın harflerle işlediklerini ifade eden Kaya, "Şehitlerimiz dünya durdukça, döndükçe bu
milletin yüreğindeki en müstesna, en seçkin yerde yaşamaya devam edecekler. Bir Ömer Halisdemir'i
unutmak mümkün olabilir mi? Elbette mümkün değil. 15 Temmuz gecesi can verdik ama
istikbalimizden asla ve asla vazgeçmedik. Bir karış toprağımızı dahi kimseye vermedik, vermeyeceğiz.
Bizim için canını veren her bir şehidimiz, istiklal ve istikbalimizin teminatıdır " dedi. Kaya, şehit yakını
ve gazilerin gösterdiği vakur duruşun millet için gurur ve büyük bir cesaret vesilesi olduğunun altını
çizdi.

SON DAKİKA
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HERKESE NASİP OLMAZ
Ankara Valisi Ercan Topaca ise Bala, Şereflikoçhisar, Gölbaşı,
Haymana, Polatlı, Beypazarı ve Bala ilçelerindeki 45 gaziye ve
13 şehit yakınına madalya verildiğini kaydetti. Topaca,
"Ülkemiz, bulunduğu konum, etrafındaki ülkeler itibariyle çıkar
çatışmasının olduğu bir bölgedeyiz. İmanı, ihlası, vatan sevgisi
güçlü bir nesile ihtiyaç var. Bugün vereceğimiz bu madalyalar
milletimizin geçmişle bağını sağladığı gibi gelecekle ilgili
güzel duyguların, inançların filizlenmesine, yeşermesine katkı
sunacak önemli bir değer. Ona sahip olmak herkese nasip

olmaz" diye konuştu.

ÖZEL BİR MAKAM…
Ankara Büyükşehir Belediye Başkanı Mustafa Tuna da şehitlik makamının çok özel bir makam
olduğunu belirterek, "Bu hain FETÖ terör örgütü, İslam'ı yozlaştırmaya çalışıyor. Hatırlarsanız
Hıristiyanlar ve Yahudilerin 'ılımlı İslam' diye, söylemleri vardı. Bununla ilgili yüzlerce ülkedeki
hainler, CIA gibi farklı istihbarat örgütleriyle birlikte dünyadaki birçok Müslüman ülkede bu işleri
okullarla yaygınlaştırdılar. En son Türkiye'de de 15 Temmuz'da başarılı olsalardı, halife gibi
geleceklerdi, 'İşte gerçek İslam budur' diyeceklerdi. İslam'ı protestanlaştırma hesabıyla çalıştılar
bunlar. Hesap bu hesaptı. Ama bilmedikleri şey Cenab-ı Hak, 'Ben bu dini koruyacağım' dedi. Cenab-ı
Allah buna müsaade etmedi, milletimizin kalbinden bu korkuyu aldı, bu hainlerin kalbine koydu. Ve
ne mutlu ki o gece şehit olan kardeşlerimize, Cenab-ı Hak'ın dinini koruma yolunda şehit oldular"
ifadelerini kullandı.
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